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دریادار سیاری: پاسخ ایران به هرگونه تعرضی کوبنده خواهد بود

دریادار سیاری در گفت وگو با برنامه "من طهران" شبکه خبری العالم درباره تهدیدها و چالش های احتمال خاطرنشان کرد: ما آنقدر آمادگی دفاعی داریم که هر تهدید و چالشی بخواهند برای 
ما ایجاد کنند، حتما با پاسخ قاطع مواجه خواهند شد، آنها هم می دانند نباید دست از پا خطا کنند یا به منافع، مرز و مصالح ما نزدیک شوند یا آسیبی وارد کنند، چون ما کنترل کاملی بر اوضاع 

داریم، رصد ما همیشگی و کامل است، همه تحرکات را می دانیم، آنان می دانند اگر بخواهند تعرضی داشته باشند، پاسخ ما کوبنده است. وی در باره این که گفته می شود نیروی دریایی ایران 
رتبه چهارم دنیاست، تصریح کرد: اینکه نیروی دریایی ایران در رتبه چهارم دنیا است، من مقایسه نکردم به این دلیل که نیازی به مسابقه تسلیحاتی نداریم، نمی گوییم جایگاه مان کجاست، از نظر 

علمی می گوییم جایگاه ما بالاست، اما در سطح نظامی ما ایران اسلامی را وارد مسابقه تسلیحاتی نمی کنیم، مثلا بگوییم فلان کشور دهها یا صدها میلیارد دلار برای خرید سلاح به جیب دیگران 
سرازیر می نماید، ما به توانمندی داخلی خود اتکا داریم، قدرت ما در منطقه این است که بتوانیم از منطقه دفاع کنیم، ما در زمینه دفاع از منافع و مصالح مان قدرت اولیم، هر کسی باور ندارد می 

تواند امتحان کند که البته امیدواریم هرگز مشکلی رخ ندهد، جایگاه علمی ما و نیروهای مسلح ما بسیار بالاست.

FATF نجس است
بهــرام بیرانونــد نماینده مــردم بروجرد در 
مجلــس نهــم اظهار داشــت: ایــن روزها 
رئیس جمهور به جای دفاع کارشناســی از 
FATF، به سیاق برجام به منتقدین حمله 
کرد و شکوه کرد که می گویند نجس است. 
وی افــزود: قراردادهــای بین المللــی به 

خودی خود شــاید نجس نباشند اما این یکی با این وضعیت، نه تنها نجس 
که ســم مهلک اســت و پذیرش بدون رفع نواقص آن خیانتی قابل تعقیب 
اســت.  نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی همچنین تصریح 
کرد: FATF نجس است زیرا راه را بر دفاع مظلومان از حقشان می بندد و 
داعشــیان و منافقین خائن را آزاد گذاشته و آنها را ترغیب به حمله می کند. 
نماینده مردم بروجرد در خاتمــه تاکید کرد: خاتمه اینکه با وضعیت فعلی، 
FATF با آب هفت دریا هم پاک نمی شود و ناپاکی آن حتما دامنگیر است.

صالحی مطلقا وارد انتخابات نمی شود
کمال الدیــن پیرموذن با بیان اینکه حضور 
پرشکوه مردم در انتخابات اخیر، اعتدال و 
اصلاحات را تقویت کــرد، تصریح کرد: به 
همیــن دلیل تردید ندارم کــه روحانی بازی 
قــدرت را به تندروهــا و پایداری هــا واگذار 
نخواهد کرد. این فعال سیاسی یادآور شد: 

البته تحرکاتی در برخی جریان ها مبنی بر ســهم خواهی دیده می شــود که 
برخی از ســکوت ها نیز به همین دلیل اســت. اما مطمئنا روحانی اهل باج 
دادن نیست، خصوصاً به آ ن هایی که با تندروی مشکلات عدیده ای را برای 
دولت و ملت پدید آوردند. وی در خصوص سخنان مطرح شده مبنی بر اینکه 
علی اکبر صالحی گزینه اصولگرایان در انتخابات 96 اســت، خاطرنشان 
کرد: پر واضح است که با شخصیتی که آقای صالحی دارند به هیچ عنوان 

وارد چنین عرصه ای نخواهند شد.

دوران در اقلیت بودن را فراموش نکنید
محمدرضا تابش درمورد  اینکه برخی احزاب 
اصلاح طلب معتقدند که در شــورای عالی 
اصلاح طلبان پدرســالاری زیاد است و رگه 
های اختلاف در این شــورا زیاد شده است، 
گفــت: رقبا تمام و کمال همت خودشــان 
را بــه کار می گیرند که ضعــف ها را ببینند و 

نورافکن هایش را روشن کنند تا آن ضعف ها را برجسته کنند. خود اصلاح 
طلبان نباید مسائل و مواردی را بازتاب دهند که نورافکن های رقبا نسبت به 
ما روشــن شود گرچه ما معتقدیم رقباء نیز نباید از مدار انصاف خارج شوند. 
تابش ادامــه داد: ما اصلاح طلبان باید دورانی را کــه از مدار قدرت خارج 
بودیــم و در اقلیت بودیم را به یاد بیاوریم و خیلی غره نشــویم که در مســند 
قدرت هســتیم چراکه قدرت وقتی ماندنی اســت که محض رضای خدا و 

برای بندگان خداوند کار کنیم.

 بنی صدر 
 سال 59 گفت 

باید با صدام مذاکره کنیم
سردار سرلشــکر محمد علی جعفری فرمانده کل 
ســپاه با تبیین نگاه امام راحل )ره( به دفاع مقدس 
گفــت: امام)ره( بعد از جنــگ، آن را نعمت دیدند 
و اتفاقات بعد از جنــگ را پیش بینی کردند، و هم 
اکنون با گذشــت 28 ســال از پایان دفاع مقدس 
تحقــق برخــی از آنهــا را تجربه و بــی تردید پیش 
بینی هــای دیگر آن شــخصیت الهــی نیز تحقق 
پیدا خواهد کرد. از فتح قدس شــریف که إن شالله 

نزدیک است از جمله آنها خواهد بود.
جعفری عظمت، استقلال، شکوه و صلابت امروز 
ملت ایران را مرهون ایستادگی و مقاومت انقلابی 
به خصوص در دوران طلایی دفاع مقدس دانست 
و تأکید کرد: اگر مجاهدت ها و ایســتادگی و ایثار 
دوران جنگ نبود، سرنوشــت ملت ایران و کشــور 

نامعلوم بود.
وی در ادامه با تأکید بر  جنبه های ایجابی و سلبی 
انقلاب اســلامی، جامعه ســازی، دولت سازی، 
اســتقرار اخلاق و دیــن در حاکمیــت و جامعه را 

از جملــه جنبه های ایجابی انقلاب معرفی کرد.
فرمانده کل ســپاه با تأکید بر اینکه استکبار و ظلم 
ســتیزی ملت ایران در دوران دفاع مقدس تجلی 
یافــت، اظهار داشــت: دفــاع مقدس بر اســاس 
انگیزه های اعتقادی و حضــور داوطلبانه مردمی 

شکل گرفت.
جعفری، فتح خرمشــهر را پیــروزی کامل نظامی 
ایران بر عراق دانســت و گفت: فتح خرمشهر پس 
از یک سال و هشت ماه از آغاز جنگ، یک معجزه 
بود و بعد از آن هم شش سال و نیم برای استیفای 
حق و شناساندن متجاوز به دنیا، ایستادگی کردیم.
فرمانده کل ســپاه افزود: صدام پس از شکســت 
در خرمشــهر، اعلام آتش بس و عقب نشینی یک 
طرفــه کرد اما اراده جمهوری اســلامی در تعقیب 
متجاوز و معرفی تجاوزگر بود که پس از جنگ امروز 
ایــن امنیت بی نظیر را برای ایران اســلامی ایجاد 
کرده است به گونه ای که هیچ کشوری اجازه نگاه 

چپ به ایران را ندارد.
جعفری در ادامه به وقایع ابتدای جنگ اشاره کرد 
و گفت: بنی صدر که صرفا بر امکانات، تجهیزات 
و اصول کلاســیک جنــگ اعتقاد داشــت در پی 
شکســت ۱۷ دیماه ۵9 )هویزه( در دیــدار با امام 
)ره( گفت ما دیگر توان اداره جنگ را نداریم و باید 

با صدام مذاکره کنیم!
وی ادامــه داد: اما با حذف بنی صدر از فرماندهی 
کل قــوا و فــرار خفــت بار وی از کشــور، بــا تکیه 
بــر اعتقــاد، انگیــزه و حضــور نیروهــای مردمی 
داوطلــب و اعتمــاد به آنهــا از تیرمــاه و مردادماه 
ســال 6۰ عملیات های بزرگــی مثل ثامن الأئمه، 
طریــق القدس، فتــح المبیــن و بیــت المقدس 
 طراحــی و اجــرا شــد کــه سرنوشــت جنــگ را 

تغییر داد.
فرمانده کل ســپاه تصریح کرد: در نگاه بنی صدر 
نیروهــای مردمــی، انقلابــی و بســیج "مزاحــم" 
بودنــد لذا عدم همکاری با ســپاه را دنبال می کرد 
امــا امام )ره( مــردم و نیروهــای انقلابی را عامل 
اقتدار می دانســتند و با تکیه بــر همین عامل بود 
که تحــول در جبهه ها رقم خــورد و صدام را وادار 
به التماس و عقب نشــینی کرد. در واقع این دفاع 
مــردم پایه بود که سرنوشــت جنــگ را تغییر داد و 
 ایــن تجربه و درس هیچگاه نباید مورد فراموشــی 

قرار گیرد. 

24آنلاین نوشت: قالیباف می خواهد احمدی نژاد شود؟
قالیباف به لحاظ سیاسی شباهت های جدی با احمدی نژاد دارد و به سادگی می توان پیش بینی کرد که همه ناکامی های شهردار پیشین 

در انتظار شهردار کنونی هم باشد.

 خبر آنلاین نوشت: میانجی گری ۳+۳ در اولین پرونده استیضاح مجلس دهم
استیضاح علی اصغر فانی از آن نظر یکی از جالب ترین پدیده های پارلمانی در سال های اخیر به شمار می رود که هم اصولگرایان مجلس 

نهم و هم اصلاح طلبان مجلس دهم برای استیضاح او تلاش کردند اما هر دو طیف تاکنون ناکام بوده اند.

 فارس نوشت: معنی خشم داخلی و لبخند خارجی ژنرال دولت چیست؟
محمدجواد ظریف در حالی روز گذشته نطق جنجالی خود را در مجلس و در دفاع از برجامِ روحانی و انتقاد از منتقدین بر زبان راند که کسی 

نظیر این رفتار او را در خارج از کشور سراغ ندارد!

 صراط نوشت: راهکار ظریف برای ادعایش درباره هولوکاست چیست؟
ظریف برخلاف بسیاری معتقد است "انکار هولوکاست" نقشه صهیونیست هاست نه برجسته کردن هولوکاست. بر فرض اینکه تشخیص 

ظریف درست باشد، چرا راهکاری برای مقابله با این نقشه پیاده سازی نکرده و صرفا به تایید هولوکاست و تقبیح مخالفان می پردازد؟

عکس روزسایت نگار

مشارکت محمد جواد 
ظریف در سرشماری 
نفوس و مسکن ۱39۵

خبرنامه
دوشــنبه 12 مهــر مــاه 1395

زنجانی بخشی از یک کوه یخ بود
هنوز نفش فریدون در فساد بانک ملت اثبات نشده است

دبیر ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی می گوید: باید مشخص شود چه 
کســانی منابع را در اختیار بابک زنجانی قرار داده اند او ادامه می دهد مهمترین 

مشکل مبارزه با فساد اقتصادی سیاسی کردن موضوعات است.
کاظم پالیزدار در نشست خبری خود درباره اقدام ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد 
اقتصادی در موضوع واگذاری املاک شــهرداری ادامه داد: گزارش ســازمان 
بازرســی را ملاحظه کردیم این موضوع دو بخــش دارد یکی واگذاری به تعاونی 
هاست که گروهی از این تعاونی ها وابسته به شهرداری هستند و گروهی نیز هیچ 
وابستگی به شهرداری ندارند و حالا اینکه با چه مجوزی شهرداری این املاک را 
واگذار کرده در حال بررسی است. بخش دیگر املاک واگذار شده به افراد است 
در این بخش هم قســمتی از املاک به کارکنان شهرداری واگذار شد و یکسری 
هم نه. آنچه ما در حال بررسی هستیم نحوه واگذاری املاک است. هنوز اینکه 
مشخص شود شهرداری چه میزان اختیارات برای این واگذاری ها داشته برای 
ما جای ســئوال است. یکسری مســتندات این واگذاری ها را از شهردار تهران 
خواستیم، او نیز پاسخ نامه ما را داد و در حال بررسی مستندات هستیم. شهردار 
تهران یکی از معاونانش را هم به عنوان رابط معرفی کرد. توأمان نظرات دستگاه 
هــای نظارتی مختلف را داریم اخذ می کنیم. قوه قضائیه هم ورود کرده اســت 

منتظریم ببنیم قوه قضائیه چه تصمیمی می گیرد بعد از آن ما ورود می کنیم.

پرداخت حقوق در همه دستگاه های حاکمیت باید کنترل شود
پالیزدار درباره نگاه ستاد به موضوع حقوق های نجومی گفت: مهمترین مشکل 
مبارزه با فساد اقتصادی سیاسی کردن موضوعات است. اینکه حقوق ها نامتعارف 
بوده را قبول داریم اما شمولیت دارد و بحث پرداخت حقوق ها در همه دستگاه های 
حاکمیت باید کنترل شود. آیا تا قبل از اینکه شورای حقوق و دستمزد مصوبه ای 
درباره کف و سقف حقوق مدیران داشته باشد قبل از آن هم دستگاهی این کار را 
انجام داده بود؟ آنهایی متخلفند که ضوابط پرداخت را رعایت نکرده است. یعنی 
آیتم هایی را در لیست حقوق هایشان قرار دادند که نباید براساس آن آیتم ها حقوق 
می گرفتند. وی افزود: حقوق از آیتم های مختلفی تشکیل شده است، سازمان 
بازرسی و دیوان محاسبات درباره عدد و رقم پرداختی ها تذکر نداده بودند، در واقع 
ما گزارشــی از دستگاه های نظارتی درباره اینکه این عدد پرداخت حقوق تخلف 
است نداریم، بلکه اعلام کردند لحاظ این آیتم در آیتم های فیش حقوق درست 
نیست اما دولت یازدهم آمد سقف و کف حقوق را مشخص کرد و از روزی که این 
مصوبه اعلام شد ملاک عمل قرار گرفت. نکته اینجاست حقوق های نامتعارف 
را از چه مقطع زمانی باید به بیت المال برگردد؟ اگر شش ماه پیش یا یکسال پیش 
مدیر مجموعه ای عوض شــده باشد باید حقوق مدیر قبلی هم برگردد؟ اگر هم 

قانون بگذاریم عطف ما به سبق نمی شود. 
وی درباره صفدر حسینی ادامه داد: اسم نمی برم هرچه درآمد داشت برگردادند 
و این هم انصاف نبود. وقتی موضوع سیاســی شــود دو طرف آسیب می بینند و 
بیشــتر از همه افکارعمومی آسیب می بیند. الان در این موضوع گیر کردیم این 
کسانی هم که حقوق های دریافتی شان را برگرداندند خودشان این کار را کردند. 
پالیزدار یادآور شد: بعد از احیای سازمان امور استخدامی، این سازمان به صورت 

تخصصی به موضوع حقوق ها رسیدگی می کند یعنی دیگر وظیفه آنهاست.

 می خواهیم بدانیم چه کسانی منابع را 
در اختیار زنجانی قرار داد؟

وی در پاســخ به خبرآنلاین درباره ایده تبدیل ســتاد هماهنگی مبارزه با مفاســد 
اقتصادی به سازمان و اینکه آیا موافق یا این ایده است یا نه، ادامه داد: سازمان همان 
اقدام برخوردگونه با فساد است، برخورد مشکل مبارزه با فساد را حل می کنند، آنچه 
دوستان ما دنبالش بودند یک سازمان عریض و طویل بود که مسئولیت و مأموریت 
هایی را در چند بخش به عهده می گیرد یعنی خودش جمع آوری اطلاعات، رصد، 
نظارت و پیگیری را انجام می دهد. این سازمان درون خودش مرجع قضایی دارد، 
خودش نقش ضابط قضایی را ایفا می کند یعنی خودش به مأمور خودش حکم می 
دهد که موضوعی را بررسی و پیگیری کند. این سازمان در درون خودش دادسرا دارد 
یعنی همان مرجع قضایی که حکم می دهد، نقش بازپرس یا دادستان را نیز ایفا می 
کند. این سازمان درون خودش دادگاه دارد یعنی در مجموع صفر تا صد موضوع 
مبارزه با فساد اقتصادی در یک سازمان قرار می گیرد و همه دستگاه و بخش های 
دولتی و خصوصی موظفند یک لینک از اطلاعاتشان را به آن سازمان بدهند یعنی 
یک بانک اطلاعاتی بسیار بزرگ ایجاد می شود، حالا چه تضمینی وجود دارد که 
خود این سازمان آلوده نشود. وی هم چنین درباره پیگیری های صورت گرفته در 
پرونده بابک زنجانی و اینکه چه کسانی باعث به وجود آمدن چنین پدیده ای شده اند؟ 
یادآور شد:  این مسأله مطالبه ما هم هست؛ چراکه بابک زنجانی بخشی از یک کوه 
یخ به حساب می آید و یک دفعه منابع در اختیارش قرار نگرفته ما هم علاقه مندیم 
توضیحات و پاسخ های کسانی را که این منابع را در اختیار او قرار داده اند بشنویم 
که با چه اختیار و جراتی این منابع را در اختیارش گذاشتند. دبیر ستاد هماهنگی 
مبارزه با مفاسد اقتصادی افزود: در زمان تحریم ارز هالک بهترین ارزی بود که به 
فعالین اقتصادی اختصاص می یافت؛ چراکه قابلیت نقدشوندگی و تبدیل پذیری 
راحت با نرخ پایین داشت. این ارز را با یک تکه کاغذ یادداشت بدون سربرگ در بانک 
مرکزی، بدون سند وثیقه و ضمانت در اختیار بابک زنجانی قرار دادند و به حساب 

موسســه ای که به نام او بود واریز کردند این مطالبه ماست که این آدم ها که امروز 
راحت می چرخند و حتی ســمت دارند بیایند و پاسخ بدهند که چطور این اتفاقات 
افتاده است. وی هم چنین درباره پرونده محمود بهمنی رئیس سابق بانک مرکزی 
و این که گفته در موضوع پرونده بابک زنجانی تبرئه شده است، به خبرآنلاین گفت:  
تبرئه آقای بهمنی در پرونده مربوط به برداشت شبانه سه هزار میلیارد تومان بابت 
مابه تفاوت نرخ ارز از حساب بانک ها است که ازسوی دیوان محاسبات تبرئه شده 

اما درباره پرونده بابک زنجانی هنوز بخش هایی باقی مانده است.

در صندوق فرهنگیان گزارشی مبنی بر فساد نداریم
پالیزدار در پاســخ به سوالی درباره پرونده هشــتصد میلیون دلاری بانک ملت و 
ارتباط آن با یکی از نزدیکان رییس جمهور تاکید کرد:  هیچ چیز متوجه ایشــان 
نیست و فقط اسم ایشان در رسانه ها مطرح است. در آن پرونده مدیر عامل بانک 
ملت بازداشــت شــد و تخلف به جای خود بود اما این که این مسأله را به یک فرد 
خاص منتسب می کنند بحث دیگری است. اگر اثبات شود ایشان ذی نفع بوده 
بحثش جداست اما حتی هیچ شکایتی هم درباره این فرد صورت نگرفته است.

وی اضافه کرد:  هیچ کس نمی تواند نقش آقای فریدون را بگوید چیست و ما هم 
دوســت داریم اگر چیزی هســت بدانیم. مرجع قضایی هم در حال رسیدگی به 
پرونده است و ضابط قضایی به صورت مستقل آن را پیگیری می کند و ملاحظاتی 
وجود ندارد و اما هنوز کســی نتوانسته نقش ایشان را توضیح دهد، غیر از این که 
درهیاهوی رســانه ها نام ایشــان می چرخد چیز دیگری وجود ندارد. پالیزدار در 
ادامه درباره پرونده صندوق فرهنگیان خاطر نشان کرد: در صندوق فرهنگیان 
گزارشــی مبنی بر فساد نداریم البته بی نظمی وجود داشته است. در این پرونده 
بخشی ازسهام بانک ســرمایه برای صندوق فرهنگیان بوده که در آن تخلفاتی 
بر پرداخت تسهیلات صورت گرفته ضمن اینکه آنجا فردی که 38 درصد سهام 

دارد و تحت تعقیب قضایی است وجود دارد.


